
 

Magistrát města České Budějovice 

Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím 

  

 
  

Poskytnutí informací   ve věci kácení dřevin a jiného porostu na pozemku parc. č. 1615/1 v kat. 

území České Budějovice 4.  

 

 

K uvedené žádosti si Vám v souladu s § 14 odst. 5 písm. d) InfZ dovoluji sdělit následující 

skutečnosti. 

Statutární město České Budějovice, resp. příslušný odbor magistrátu města zajišťující správu veřejné 

zeleně a jiných veřejných statků, neprováděl na shora uvedeném pozemku žádné práce ohledně úpravy 

stromů ani jiných dřevin či porostu a žádné takové práce ani nezadával jinému subjektu. Rovněž ani 

do budoucna není ze strany města jakožto vlastníka plánováno provádět na pozemku úpravu stromů 

a porostů. Je tedy zjevné, že jde o činnosti prováděné jinými osobami bez vědomí vlastníka pozemku. 

Odbor správy veřejných statků provedl na místě šetření a celou věc na základě svých zjištění předá 

Policii ČR. 

Doplňuji, že ani odbor ochrany životního prostředí jakožto příslušný orgán ochrany přírody nevydával 

ve vztahu k uvedenému pozemku žádné povolení dle zákona č. 114/1992 Sb., v platném znění, ke 

kácení dřevin rostoucích mimo les. Vaše žádost byla tímto odborem vyhodnocena jako podnět k 

prošetření, zda výše uvedenými zásahy nebyl porušen § 7 a 8 uvedeného zákona. 

Závěrem mi dovolte, abych Vám za Vaši žádost, díky níž byl zjištěn zásah do vlastnického práva 

povinného subjektu, poděkoval. 


